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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Cserépfalu Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. április 23-án tartott 
üléséről 
 
Jelen vannak: Csendes Péter  polgármester 
 Mizser László alpolgármester 
 Kósik István képviselő 
 Mizserné Nagy H. Katalin képviselő 
 Nagy József képviselő 
 
Tanácskozási joggal részt vesz az ülésen: 
  

 Farmosi Zoltán jegyző 
 
Jegyzőkönyvvezető:  
  

 László Viktória  igazgatási előadó 
 
Csendes Péter: Szeretettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy a 
testület határozatképes, mindenki jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kósik István és Nagy József képviselőtársakat javaslom. Ha 
egyetértetek a személyükkel, kérem, kézfeltartással jelezzétek. 
 
Szavazásban résztvevő képviselők száma: 5 fő  
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül jegyzőkönyv 
hitelesítőknek Kósik István és Nagy József képviselőket jelöli ki. 
 
Csendes Péter: A napirendi pontokat javaslom a meghívó szerint elfogadni. Aki egyetért ezzel, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő 
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 
pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Napirendi pontok: 

 
1. Szociális célú tűzifa 2024. évi pályázat benyújtása 

Előadó: Csendes Péter polgármester 
 

2. Az Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének elfogadása 
Előadó: Farmosi Zoltán jegyző 
 

3. Tájékoztató a 2024. évi helyi közmunkaprogramról 
Előadó: Csendes Péter polgármester 
 

4. Indítványok, javaslatok 
 
 

1. napirendi pont 
Szociális célú tűzifa 2024. évi pályázat benyújtása 
 
A tavalyi évhez hasonlóan az idei évben is szeretnénk benyújtani a szociális tűzifa pályázatunkat. 
Jelenleg 92 erdei m3 tűzifára tudunk pályázni, melyhez 233.680 Ft önerőt kell, hogy biztosítson az 
önkormányzat, melyhez ebben az évben már fuvarköltség is kapcsolódik.  
Kérem, ha egyetértetek a pályázással kézfelnyújtással jelezzétek.  
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Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
10/2024. (IV.23.) számú Képviselő-testületi határozat 
Tárgy: Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 
 
Cserépfalu Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyarország 2024. 
évi központi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 3. melléklet 2.2.1. pont szerinti A 
települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 
támogatása jogcímen, a belügyminiszter által kiírt pályázat alapján szociális célú tűzifa 
vásárláshoz kapcsolódóan 
 

92 erdei m3 mennyiségű keménylombos tűzifa  
 
vásárláshoz támogatási igényt nyújt be. 
  
A képviselő-testület nyilatkozik, hogy a pályázati kiírásban előírt feltételeket vállalja, a szociális 
célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér, a támogatás igénybevételéhez szükséges 
(2000 Ft/erdei m3 + áfa x 92 erdei m3)  
 

233.680 Ft összegű önerőt biztosítja a 2024. évi költségvetési tartalék terhére. 
 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2024. április 30. 
 
 
2. napirendi pont 
Az Önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervének elfogadása 
 
Csendes Péter: Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan is kiküldtük az előterjesztést. Ebben az 
évben nincs tervezve még közbeszerzés, mert nincs olyan pályázat, amihez közbeszerzést kellene 
kiírni, ezért is üres a mellékelt táblázat. Ha a későbbiekben a záportározó vízelvezetésének III. 
üteme engedélyezésre kerül, akkor az már biztos közbeszerzési kötelezett lesz. 
 
Csendes Péter: Van-e valakinek hozzászólása, javaslata ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs, 
aki elfogadja Az önkormányzat 2024. évi közbeszerzési tervét, kérem, kézfeltartással jelezze. 

 
Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő 
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
11/2024. (IV.23.) számú Képviselő-testületi határozat 
Tárgy: 2024. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
 
Cserépfalu Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 
CXLIII. törvény 42. §-a alapján az előterjesztés 1. sz. mellékletét képező Cserépfalu Község 
Önkormányzata 2024. évi Közbeszerzési Tervét 
 

jóváhagyólag elfogadja. 
 
(A terv mellékelve a jegyzőkönyvhöz.) 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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1. sz. melléklet 
 

Cserépfalu Község Önkormányzata 
2024. évi Közbeszerzési Terve 

 

A közbeszerzés tárgya  
A beszerzés 

tervezett értéke 
Irányadó 

eljárásrend 
Tervezett 

eljárási típus 

 Az eljárás megindításának, 
illetve a közbeszerzés 

megvalósításának tervezett 
időpontja 

CPV kód 

 I. Árubeszerzés       

      

  II. Építési beruházás        

      

      

      

III. Szolgáltatás-megrendelés      
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3. napirendi pont 
Tájékoztató a 2024. évi helyi közmunkaprogramról 
 
Csendes Péter: Timivel megpróbáltunk beleírni mindent, amit ebben az évben a 
közmunkaprogram keretében meg kellene valósítani. Ugyanazokat az embereket tartottuk meg a 
közmunka keretében, akik eddig is itt dolgoztak. Mindenkire szükség van, mert elég sok munka 
hárul ránk. Amiket leírtunk az előterjesztésben, azokat mind szeretnénk megvalósítani.  
A fóliasátorban már el lettek ültetve a palánták, a mellette lévő területre is fogunk még egyéb más 
növényeket telepíteni, de a jelenlegi rossz idő miatt, ezzel még várni kell. 
El szeretnénk hamarosan kezdeni a nyilvános wc építését is, mert én azt tapasztaltam és más 
falvakban is probléma, de még akár városban is, hogy nem nagyon van olyan hely a 
településeken, ahová az odalátogató sok turista el tud menni WC-re, ha úgy hozza a szükség. Ez 
a beruházásunk megoldást jelenthetne a problémára. 
 
Kósik István: az előterjesztésben az információs tábla alatt mit értünk? 
 
Csendes Péter: azokat az információs táblákat értem, amik kint vannak a központi helyeken a 
faluban. Közülük sok már kezd tönkre menni vagy már tönkre is ment. Arra gondoltam, hogy 
ugyanazt a vázat, ami a táblákat tartja, Feri, Peti és Robi meg tudná építeni és ki lehetne cserélni a 
tönkre menteket. Azokat a tartóvázakat, amik még menthetőek, azokat megjavítanák. Több 
információs táblát is lehetne még kihelyezni a faluban. Ha bejön az esős idő, ezeket a 
munkálatokat a műhelyben el lehet majd végezni.  
 
Kósik István: például a kilátóhoz is lehetne egy táblát kitenni, mert azt mindig nehezen találják 
meg a turisták. 
  
Nagy József: a Bethlen Gábor út végére kellene egy parkolóhely táblát kitenni, mert a pincesorra 
látogató turisták már a kanyarban leparkolnak, nem mennek el az út végéig, ahol lenne hely a 
parkolásra és nem lehet közlekedni a sok kanyarban parkoló járműtől. 
Azt is kérdezték tőlem telefonon, hogy miért nem folytatódik tovább a kis utca, miért áll meg a 
hídnál?  
 
Csendes Péter: ha valaki kinéz magának egy telket és oda akar építkezni, de most jelenleg nem 
vezet oda műút, és még nincs közmű sem, akkor attól elkezdhet építkezni és majd később 
bevezetteti a közműveket. Ha lesz lehetőségünk, lehet pályázni is majd közművesítésre. 
 
Nagy József: a rendezési tervünk se engedi, hogy oda lakóházat lehessen építeni. Meg kell nézni 
a rendezési tervben azt is, hogy lehet megosztani egy telket. 
Másik lakos azt kérdezi, hogy a kishidat mikor fogjuk már megcsinálni? 
 
Csendes Péter: igaza van, az a kis híd valóban nagyon rossz állapotú. Ferivel már beszéltük, 
hogy fel kell majd újítani. Legalább egy korlátot kellene csinálni hozzá.  
 
Mizser László: csináljunk egy mederátjárót. 
 
Csendes Péter: lehetne egy normál nagy hidat is csinálni, de az nagyon drága lenne. A híd 
felújításának leginkább Benson Attiláék és Agárdiék örülnének, mert ők laknak ott. Ők minden 
évben megkérdezik tőlem, hogy lesz-e hídfelújítás. 
 
Csendes Péter: Van-e még valakinek kérdése a közmunkaprogrammal kapcsolatban?  
 
Kósik István: meg vagyunk elégedve a munkájukkal.  
 
Mizser László: le a kalappal előttük. 
 
Nagy József: ha egymással kijönnek, akkor jól dolgoznak csapatban.  
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Amennyiben nincs több hozzászólás, akkor, aki elfogadja a 2024. évi helyi közmunkaprogramról 
szóló tájékoztatást, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő 
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
12/2024. (IV.23.) számú Képviselő-testületi határozat 
Tárgy: A helyi Közmunkaprogramról szóló tájékoztató elfogadása 
 
Cserépfalu Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a polgármester 
előterjesztésében a helyi közmunkaprogramról szóló tájékoztatót. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatót 
 

jóváhagyólag elfogadja. 
 
Felelős: Csendes Péter polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
4. Napirendi pont 
Indítványok, javaslatok 
 
Csendes Péter: A korábbi évekhez hasonlóan idén is szeretnénk rendkívüli önkormányzati 
költségvetési pályázatot, röviden REKI-t benyújtani az államkincstárhoz. Ha egyetértetek a 
pályázat előterjesztésben részletezett benyújtási javaslatával, kérem, kézfelnyújtással jelezzétek. 
 
Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő 
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
13/2024. (IV.23.) Képviselő-testületi határozat 
Tárgy: Rendkívüli önkormányzati támogatásra vonatkozó igény benyújtásáról 
 
Cserépfalu Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 2024. évi 
költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 3. melléklet 2.1.5. pontja szerint meghatározott 
előirányzat terhére rendkívüli önkormányzati költségvetési támogatási igényt nyújt be 
Cserépfalu települési önkormányzat működőképességének megőrzése érdekében. 
 
A képviselő-testület a pályázat benyújtásával 
 

jóváhagyólag egyetért 
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a pályázatot a törvényes határidőben nyújtsa 
be a Magyar Államkincstár rendszerén keresztül. 
 
Felelős: Csendes Péter polgármester 
Határidő: 2024. szeptember 30. 
 
 
Csendes Péter: Nagy Attila, a zeneiskola egyik tanára levelet írt nekünk, hogy támogassuk a 
Hórvölgye Zeneiskola Fúvószenekarát 250.000 Ft-tal. Felolvasnám a levelét. Erre a levélre kellene 
válaszolnunk.  
 
Kósik István: költségbe kerül, viszont jól játszanak és hiányzik is fellépésük. Nem drága, ha 
többször is fellépnek. 
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Mizser László: szépen játszanak. 
 
Nagy József: május elseje nem is létezik már a zenekar ébresztője nélkül. 
 
Mizser László: színvonalasan 1,5 órát játszanak, bevonják a szülőket is, szeretik az emberek. 
 
Csendes Péter: ezek szerint pozitív a hozzáállás a részetekről. Akkor, aki elfogadja a 
Fúvószenekar pénzbeli támogatását, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő 
A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
14/2024. (IV. 23.) számú Képviselő-testületi határozat 
Tárgy: A Hórvölgye Zeneiskola fúvószenekarának támogatása 
 
Cserépfalu Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a polgármester 
előterjesztésében a Hórvölgye Zeneiskola fúvószenekar-vezetőjének kérelmét a pénzügyi 
támogatás biztosítása céljából. 
 
A Képviselő-testület a kérelemben foglaltakkal 
 

jóváhagyólag egyetért. 
 
Felelős: Csendes Péter polgármester 
Határidő: 2024. 12. 31. 
 
 
Csendes Péter: Május 1-én szeretettel várunk mindenkit. Közösen főzhetnénk babgulyást. Lesz 
gofri, virsli is ingyen. Az italért kell fizetni, beszerzési áron adnánk, mint tavaly. Söröket már 
megrendelte Szabina. 
 
Kósik István: a lehető legrosszabb, hogy a hét közepére esik. 
 
Csendes Péter: Szabó Laci mint konferáló, ő is ott lesz. 
 
Kósik István: a záportározóról mondjál már valamit, hogy hogy áll a beruházás. 
 
Csendes Péter: a záportározó és a két utca elvezetése készen van. Hiányosságok, hibák vannak 
még, a műszaki ellenőrrel ezt feljegyeztük. A harmadik ütem még engedélyeztetés alatt van. 
A Királyok terme nagyon jól halad, nagyon jól meg vagyok elégedve a munkájukkal, nem is kell 
ellenőrizni őket. Szerintem szép lesz, segítőkész a kivitelező.  
A téren a térkövezés elkészült, az út alapja is megvan. Egyszerre akarják aszfaltozni a többi úttal 
együtt. Növényekkel be lesz majd ültetve. A két napelemes kandeláber már fel van állítva és már 
működik. Az okos pad 3 hét múlva jön meg, a többi pedig jövő héten. 
 
Nagy József: van-e valami előrelépés, hogy azt a sok póznát elvigyék, más helyre helyezzék át? 
 
Csendes Péter: sajnos nem tudtam az MVM-el megegyezni, hogy a két oszlopot áthelyezzék, 
hogy ne legyenek útban. Kértem tőlük azt is, hogy a Berezdi pincesor alsó során minden második 
oszlopra 17e Ft-os napelemes armatúrát tehessünk fel, de azt sem engedélyezték. Ők egyébként 
6*60e-ből tudnák ugyanezt kivitelezni. Ezt sem engedélyezték. Megírtam Tállai államtitkár úrnak, 
hogy elutasították a kérésünket, és mennyire nem együttműködő az MVM az önkormányzattal. 
Ennek következményeként az MVM-től az oszlopok ügyében már lehet lesz előrelépés. 
Az utat tönkretették a Kácsi úton az oszlopok állításakor. Felszólítottuk a vállalkozót levélben, hogy 
állítsák helyre az úttestet.  
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A temető ügye folyamatban van, mindenki aláírta. Két fővel kell még megállapodni. Egyik külföldön 
van, nincs elérhetősége, a másik Tóth Károly, aki támogatja, de a testvére egészen másképp 
gondolja az ügy elintézését.  
A belső soron kié az a szürke dobozos autó rendszám nélkül?  
 
Nagy József: Bányié a kocsi. 
 
Csendes Péter: körbe nőtte a gaz és le kell menni az út szélére teljesen, hogy ki lehessen kerülni 
és így letörik az új út szélét. Az egy szűk útrész, nem állhat ott egy rendszám nélküli jármű 
állandóan. 
 
Mizser László: jegyző úr lehet-e tenni valamit ez ügyben? 
 
Farmosi Zoltán: fel kell szólítani. 
 
Mizser László: nagy problémánk, hogy a templomnál a déli oldalon az új park miatt megszűnt a 
parkolás, a másik oldalon szintén alig lehet megközelíteni a templom északi bejáratát. 2-3 autó 
sem fér el, mert két kamion és legalább 2 m3 fa foglalja el a parkolásra kijelölt helyet.  
 
Nagy József: Lacinak írjon az egyház levelet a fennálló problémáról. Aztán Laci vagy válaszol rá 
vagy sem, aztán tudunk tenni az ügy érdekében. 
 
Mizser László: a következő 5 éves tervbe bele lehetne tenni, hogy parkolókat alakítsunk ki az út 
belső oldalán.  
 
Kósik István: tervet kell készíteni rá. 
 
Nagy József: régen volt erre és virágosításra, parkosításra is terv. Csak az egyház előtt maradjon 
szabadon a terület, mert az parkolóként funkcionál. 
 
Mizser László: az a probléma, hogy ha bármi rendezvény van az iskolában, a presszóban az 
autókkal össze-vissza parkolnak, nem lehet elférni. 
 
Nagy József: hiába hozunk mi akármilyen határozatot, ha nem tartatjuk be. Küldjünk ki felszólító 
levelet, hogy azonnal szűntesse meg a fennálló helyzetet, mert közterületen nem lehet teherautót 
tárolni, heggeszteni hétvégén. 
 
Farmosi Zoltán: forgalomtechnikai bejáráskor ugyanott parkolt, megbüntettek, aztán azóta is 
ugyanott áll.  
 
Csendes Péter: ha sok ember ezt kifogásolja, nem igaz, hogy nem zavarja őt. 
 
Nagy József: pedig nem zavarja a sok ember mérgelődése.  
 
Csendes Péter: próbáljuk meg, keressük meg személyesen és beszéljünk vele, keressünk együtt 
megoldást a problémára. 
 
Nagy József: sok helyen, sőt, sehol nem engednék, hogy oda parkoljál, ahová akarsz. 
 
Csendes Péter: nem az önkormányzat feladata, hogy parkolót építsen a vállalkozó kamionjának. 
 
Mizser László: tárolja telephelyen a kamiont. Minden vállalkozónak van telephelye. 
 
Nagy József: én beszélhetek Lacival, de úgysem lesz semmi eredménye, hiába van az egész falu 
felháborodva. 
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Farmosi Zoltán: legyen nyoma, ezért hívjuk fel a figyelmét a problémára, adjunk rá egy határidőt 
és kérjük meg, hogy tegyen ellene. 
 
Kósik István: fel kell szólítani, hogy álljon a teherautóval a telephelyére. Írjunk egy levelet neki, 
hogy a közterületet használja rendeltetésszerűen. 
 
Nagy József: azért lett a falu végén a nagy terület az övé, hogy ott tárolja a járműveit.  
 
Mizser László: az emberek mindig megjegyzik nekünk, hogy nem lehet leparkolni, nem férnek a 
platós teherautótótól. Az már szerintem nem is működik, körbe van kaszálva. 
 
Csendes Péter: az út mellett is lehetne parkolni, mi tettük oda a parkolni tilos táblát pont a kamion 
miatt, tehát el is vehetjük onnan, és akkor lehet ott újra parkolni. 
 
Kósik István: a két teherautó akkor is rontja ott a kilátást. 
 
Mizser László: a háza pedig olyan szépen ki van világítva minden Karácsonykor és elrontja az 
egész látványt a két teherautó. 
 
Nagy József: első lépés legyen, hogy megpróbálok vele beszélni, hogy felmerült ez a probléma, 
hogy ott tárolja a ház előtt a tűzifát és a két teherautót, ami zavarja a többi embert. Ráadásul így 
nincs helye parkolni annak, aki a templomba megy. 
 
Csendes Péter: Van-e még valakinek indítványa, javaslata? 
 
Mivel más indítvány, javaslat nincs, a polgármester az ülést bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Csendes Péter     Farmosi Zoltán 
 polgármester     jegyző 

 
 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 

Mizserné Nagy H. 
 

 Katalin   Nagy József 


